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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Maga sem ért magyarul?! Miért nem képes válaszolni 
rá, hogy miként változott a cafeteria rendszeren belüli adható iskolakezdési támogatás 
igénybevétele az elmúlt években és idén?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztelt Államtitkár Úr!

Úgy látszik,  a  kormánytagok  között  szükség  lenne  egy magyar-magyar  tolmácsra,  mert  rendre
teljesen másról írnak mint, amit kérdezünk Önöktől.

A "Miként változott a cafeteria rendszeren belül adható iskolakezdési támogatás az elmúlt években
és  idén?" című,  K/7384.  számú  írásbeli  választ  igénylő  kérdésemre  adott  válaszát  nem tudom
elfogadni, ugyanis válaszában egy mondat erejéig sem tért ki arra, amit kérdeztem. Továbbá kérem,
hogy nekem ne akarja beadni a Fidesz-KDNP propagandáját, hagyja ezt a maszlagot!

Mindezek miatt megismétlem kérdésemet:

A  kormány  „családbarát”  intézkedéseinek  köszönhetően  2019.  január  1-jével  megváltozott  a
dolgozóknak  adható  béren  kívüli  juttatások szabályozása,  és  ezzel  a  korábban  ismert,  kedvező
adózású iskolakezdési támogatás lehetősége is megszűnt.  Az a rendelkezés is  hatályát  vesztette,
amely alapján ezt a támogatást „egyes meghatározott juttatásként” lehetett biztosítani.

Tehát a hatályos szabályok már nem teszik lehetővé, hogy ez a támogatási forma kedvezményes
adózású cafeteriaelem legyen. Így ma már csak az kaphat támogatást az iskolakezdéshez, akinek a
munkaadója  vállalja  a  támogatáshoz  kapcsolódó  –  2019-től  jelentősen  megnövekedett  –
költségeket.

Egy  felmérés  szerint  miközben  tavaly  a  hazai  kis-  és  közepes  vállalatok  (kkv)  nagy  hányada



nyújtott  iskolakezdési  támogatást  a  családos  dolgozóinak,  idén  szinte  teljesen  eltűnt  a  cégek
bérszámfejtéséből ez a béren kívüli juttatási forma.

Mindezek miatt kérdezem:

- Mennyi munkáltató adott iskolakezdési támogatást a cafeteria rendszeren belül 2014 és 2019
között az egyes években? 

-  Milyen  mértékben  nyújtottak  a  munkáltatók  iskolakezdési  támogatást  a  cafeteria
rendszeren belül 2014 és 2019 között az egyes években? 

- Ez mennyi család, illetve gyermek támogatását jelentette? 

- Miként csökkent le mindez az idei tanévkezdésre? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. szeptember 23.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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